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INTERPELACJA 

 
dot. remontu schodów znajdujących się u wylotu ul. Skwerowej. 
 
 
 

Szanowny Pan 

Prof. Jacek Majchrowski 

Prezydent Miasta Krakowa 

 

Szanowny Panie Prezydencie!  

 

           Zwracam się z uprzejmą prośbą o przeprowadzenie remontu 

prowadzących na bulwary schodów, które są usytuowane u wylotu  

ul. Skwerowej. 

Schody są w fatalnym stanie, a jest to miejsce reprezentacyjne,  

z widokiem na klasztor Norbertanek. Mieszkańcy Dębnik zgłosili tę sprawę we 

wniosku w ramach Budżetu Obywatelskiego, jednak projekt nie zdobył 

wystarczającej ilości głosów. Niestety obecny stan schodów stwarza duże 

zagrożenie dla zdrowia i życia mieszkańców, szczególnie tych starszych. 

W związku z powyższym, bardzo proszę o pilny remont schodów.  

 

 

Z wyrazami szacunku  

Rafał Komarewicz 

 


